



# 上海师范大学跨文化交际国际研讨会

Shnu International Conference of Intercultural Communication

► Registration ► About us ► Contact us

会议征文  
Conference introduction

最新消息  
News

论文与摘要  
Papers and Abstracts

专家介绍  
Scholars' Introduction

住行安排及相关信息  
Accommodation, Transportation  
and Relevant Information

## 会议介绍 Conference Introduction

► Call For Papers

► Conference

► Sponsor

► Program



会议征文

Call for Papers

## Conflict Management and Intercultural Harmony Call for Papers 2014 SHNU International Conference of Intercultural Communication

With the success of the first International Conference of Intercultural Communication in 2008, the second in 2010, and the third in 2012, Shanghai Normal University will sponsor the fourth on December 28-29, 2014. The 2014 ICIC focuses on "Conflict Management and Intercultural Harmony". In intercultural encounters, conflicts often arise due to different cultural perceptions, diverse cultural preferences or disparate value orientations. In order to achieve intercultural harmony, we need to find effective ways to manage intercultural conflicts and turn intercultural tensions into creative dynamics. Our 2014 ICIC, as the previous three, is characterized by high-level scholarship, explicitly focused theme, cross-disciplinary approaches, multiple perspectives and in-depth discussions. We welcome both domestic and international scholars to submit papers to address the conference topic with their expertise, and would like to share their insights and visions.

Topic

Conflict Management and Intercultural Harmony

Conference Date

December 28-29, 2014

Invited Speakers

Alois Moosmüller, Donal Carbaugh, GAO YiHong, Guo-Ming Chen, JIA YuXin, Michael Hinner, Patrice Buzzanell, Stella Ting-Toomey, SHI Xu, SUN YouZhong,

	Yoshitaka Miike and Yuko Takeshita.
Working Language	English/Chinese
Sponsor	Foreign Languages College of Shanghai Normal University
Venue	100 Guilin Road, Shanghai Normal University, Shanghai, China
Abstract submission	Please submit a 300-500 word abstract (APA style, Times New Roman 11 point font and double spaced) to: <b>iccshanghai@163.com</b> as an email attachment no later than September 1st. Authors of accepted abstracts will be notified by October 1st, 2014, and will then be invited to submit a full paper ranging from 5000 to 12000 words by November 15th. All submissions will be carefully reviewed. High quality articles will be selected for publication. For more information, please visit: <a href="http://www.shicci.org.cn">www.shicci.org.cn</a>
Conference Registration Fee	Teachers: 800 RMB (\$120) Students or Spouse: 400 RMB (\$60) Payment of the registration fee covers the cost to attend the main conference and the concurrent sessions, coffee breaks and conference meals. Notice that this registration fee does NOT cover the cost of the local transportation and accommodation.
Contact information	Phone 86-21-64323699; Fax: 86-21-64321755; E-mail: <a href="mailto:iccshanghai@163.com">iccshanghai@163.com</a>
Conference website	<a href="http://www.shicci.org.cn">www.shicci.org.cn</a>

## 上海师范大学2014年跨文化交际国际研讨会 征文

上海师范大学于2008、2010、2012年成功举办第一届、第二届与第三届跨文化交际国际研讨会之后，将于2014年12月28-29日举办第四届会议。大会的主题是：冲突管理与跨文化和谐。与前三届会议一样，本届会议仍然以“高学术水准、明确的主题、多元化的视角和深度的研讨”为特色。我们竭诚邀请海内外的学者投稿，参与会议，并且从各自的角度解析“冲突管理与跨文化和谐”。期望借此机会，分享你们的睿智与洞见，促进中外学者之间的对话，推动跨文化交际/传播学科的发展。

会议主题	冲突与跨文化和谐
会议子题	1) 跨文化交际/传播理论研究 2) 跨文化交际/传播框架中的文学解读 3) 跨文化交际/传播框架中的翻译传递 4) 跨文化交际/传播框架中的外语教学 5) 跨文化交际/传播框架中的语言研究 6) 跨文化交际/传播框架中的商务管理
时间	2014年12月28-29
工作语言	英语/汉语
会议特邀嘉宾	Alois Moosmüller, Donal Carbaugh, JIA YuXin, Michael Hinner, Patrice Buzzanell, SUN YouZhong, 三池贤孝、丁允珠、竹下裕子、陈国明、贾玉新、高一虹、孙有中和施旭等。
主办单位	上海师范大学外国语学院
来稿要求	论文摘要可以用英/中文撰写，汉语摘要请附英文翻译（300-500字，APA格式，英文Times New Roman 12标级、双倍行距；汉字宋体小四号，1.5倍行距）。组委会将成立论文评审委员会对提交的论文摘要进行审核。论文被采编者，组委会将寄发正式邀请函。除论文摘要外，请另外附上个人资料，包括：（1）论文题目；（2）作者姓名；（3）所属单位；（4）通讯地址；（5）电子邮件地址；（6）联系电话。

论文摘要截稿日期	2014年9月1日前
投寄方式	摘要请发送至会议邮箱: iccshanghai@163.com
邀请函	会议组委会将在9月1日前发出会议邀请。收到会议邀请的作者请于 11月15日前提交5000-12000字的论文全文。2008年第一届会议的文集《身份、认同与跨文化交际》两册文集已经出版, 国际传播协会主席Patrice Buzzanell女士欣然作序。2010年第二届会议两册文集也由上海外语教育出版社出版。本次会议优秀论文也将结集出版。
会议费用	本次会议费用每人800 RMB (\$120), 研究生/家属400 RMB (\$60)。会费包括参加大会和各分组会议、茶点和会议期间的用餐费用。会费不包括观光门票和住宿费。
联系方式	会议邮箱: iccshanghai@163.com 联系电话: 86-21-64323699; Fax: 86-21-64321755
查询网站	www.shicci.org.cn

## 会议介绍

## INTRODUCTION

# Conference Introduction

Topic:	Intercultural Competence and Interaction
Working Language:	English/Chinese
Date:	December 15-16, 2012.
Venue:	100 Gui Lin Road, Shanghai Normal University, Shanghai, China
Sponsor:	Foreign Languages College of Shanghai Normal University
Chief of Organization Committee:	Prof. Lu JianFei, Secretary of Shanghai Normal University/Chair of SHNU Council.
Deputy Chiefs:	Prof. Li Zhaoguo, dean of Foreign Languages College of Shanghai Normal University Executives: Dai Xi aoDong, Shanghai Normal University, Fulbright Research Scholar, Associate Prof.
Tel:	86-21-64323699
Fax:	86-21-64321755

### 主办方介绍

### Sponsor

Sponsor 主办单位	Foreign Languages College of Shanghai Normal University 上海师范大学外国语学院
Venue 地址	100 Guilin Road, Shanghai Normal University, Shanghai, China 200234 上海市徐汇区桂林路100号

Foreign Languages College of Shanghai Normal University  
上海师范大学外国语学院

100 Guilin Road, Shanghai Normal University, Shanghai, China  
200234 上海市徐汇区桂林路100号

Date

December 15-16, 2012

日期	2012年12月15-16
Working Language 工作语言	English 英语
Organizing Committee 组委会	<p>Chief : Prof. Lu JianFei, Secretary of Shanghai Normal University/Chair of SHNU Council.</p> <p>Deputy Chiefs: Prof. Cai LongQuan, dean of Foreign Languages College of Shanghai Normal University</p> <p>Executives: Dai XiaoDong, Shanghai Normal University, Fulbright Research Scholar, Associate Prof. Li SiQing, Shanghai Normal University, Associate Prof.</p> <p>Organizing Team Members: Yan Xiaoye, Wang Limin and Weng Jie.</p> <p>主任：陆建非教授，上海师范大学党委书记 副主任：李照国教授，上海师大外国语学院院长 成员：戴晓东博士，富布赖特研究学者 李四清，王丽敏，颜晓晖，周彩庆</p>
Contact Tel. 联系电话	86-21-64323699
Photo 会场照片	

会议议程	Program
------	---------

- [PROGRAM \(Update 20141207\)](#)
- [上海师范大学跨文化交际国际研讨会报名表](#)
- [上海师范大学跨文化交际国际研讨会确认表](#)

[返回页面顶端](#)



穆史昂制作